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Zwracarn sig do Panaz proSb4 o pomoc, o kt6r4 w imieniu mieszkafc6w

ulicy Kruczej nurilcrla sig do mnie jedna z mieszkanek tej ulicy.

Bardz,o uciqzliwym dlamieszkafc6wtej ulicy jest brakkanalizacji deszczowej i studzienki

odprowadzajacej nadmiar wody opadowej. Znajdujqca sig tam aktualnie studzienka jest tzw.

studzienk4 ctilonn4 kt6ra podczas silnych opad6w nie jest w stanie przechowad nadmiaru wody.

Ztego powodu podczas intensywnych opad6w deszczu woda wylewa sig na ulica i pobocze

powodujqp ich zalanie. Mieszkat'rcy w takiej sytuacji nie majqp mozliwofci bezpiecznego

ominigcia rozlewiska zrnuszeni s4 chodzid po wo&ie.

Glebokie nier6wno5ci o obydwu stronach ulicy stanowi4 dodatkowe zagro?enie zwaszczadla

tych mieszkanc6w,ktbrzy zracji podeszlego wieku poruszaj4 sig z pomocqtzw balkonik6w

czy kul.

Proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

/
['rc Urc,,1*v"t '..vz"
\J

],tcr 
w wcu Uoln'y,

-*up,i.


